
Bestyrelsesmøde hos Steen d.9.9.10. 

 

 

1. Ole gennemgår regnskab og budget for fremtiden, det ser ikke så lyst ud, men vi kan klare 

det indtil videre. Der er dog ikke plads til nye investeringer eller uforudsete udgifter 

 

2. Arkitektfirmaet har d. 2. september sendt en mail med forslag til vejprojektet ud mod 

Ålekistevej. Dette er sendt ud til jer alle. 

Det er et ambitiøst projekt der formentlig ikke koster under 200.000kr. Det er der ikke 

mulighed for at søsætte nu, så det sættes på st.by indtil videre. 

 

3. Vores kloakmester Jørn er gået konkurs med en gæld i omegnen af 15mio. kr. , og det 

komplicerer både tidligere udført arbejde og færdiggørelsen af nye kloaker. Ole følger 

afregningerne nøje, så vi undgår dobbelt fakturering. Der er ubetalte regninger i f.m. 

snerydning (70.000kr), kloakrensning (20.000kr), brøndene (78.000kr) og opgravning ved 

Børglumvej/Bratskovvej (50.000kr). Beløbene i parentes er skønnede. 

Opgravningen var nødvendig da der var et ca. 2 kvadratmeter stort område der var 

fuldstændig undermineret og tilstedeværelse af rotter. Dette er udbedret incl. stikledning ud 

til rendesten. 

 

4. Vi taler om at holde Gen. Forsamling tidligt 7. 8. eller 9. februar 2011. Det undersøges om 

det kan afholdes i Gourmet´s lokaler på Børglumvej. ( Niels Chr.) 

 

5. Næste bestyrelses møde afholdes derfor d. 10.januar. kl. 19.30. ( sted ikke fastlagt ) 

 

 

 

Mail til Bjørn:  

 

Kære Bjørn,    10/9 -10 

 

 Vi har igen haft bestyrelsesmøde og i den forbindelse er der to ting som særligt 

berører dig. Baggrunden er som jeg fortalte dig at vi har set hvordan mange ydelser er blevet dyrere 

og samtidig kan se at vores pengekasse er ved at være tom. 

 

 For det første er vi interesserede i det man kunne kalde et overslag eller tilbud med 

tilbagevirkende kraft. Altså: Hvad har du lavet for os siden sidst? Vi vil helst have en regning til 

betaling 1/5 -11. 

 

 For det andet er vi interesserede i at høre om fremtidigt arbejde. Bl.a. er der en del 

unge træer som skal udskiftes fordi de er gået ud (i mindst ét tilfælde efter hærværk). Her vil vi 

gerne have et tilbud inden du går i gang. Også i dette tilfælde vil det for os være bedst med betaling 

den 1/5 -11.   

 

Med venlig hilsen, 

Steen S 


